上海建工集团股份有限公司

上海建工集团股份有限公司(简称上海建工)成立于 1953 年,是中国建筑行业领先企业,六十余年来,上海建工多次刷新中国乃至世界工程建设史上的纪录,奉献了众多工程精品,包括超高层建筑、大型桥梁工程、轨道交通工程、公共文化体育工程、工业工程、环保工程等。在全球 50 多个国家和地区,承担了近两百项工程,其中,承建的埃塞俄比亚格特拉立交桥、巴中友谊中心等项目多次荣获境外工程"鲁班奖"。2020 年,上海建工营业额达 335 亿美元,在 2021 年世界财富 500 强中名列 363 位,在 2021 年 ENR"全球最大 250 家承包商"中排名第 9 位。

上海建工发扬"科学、合作、进取"的企业精神,依托"SCG"国际品牌, 秉承"执行力"、"诚信"和"工匠"三大基因,具备较强的工程总承包能力、成 套施工技术研发和集成能力和工程设计咨询等综合实力,围绕建筑施工、设计咨 询、房产开发、城市建设投资、建材工业等五大事业群,以及城市更新、水利水 务、生态环境、数字化建造、建筑服务业和新基建领域等六大新兴业务,打造广 受赞誉的建筑全生命周期服务商,竭诚为全球客户提供全过程、高品位的服务。

上海与塔什干是友好城市,上海建工作为中国建筑行业领先企业,积极响应 "一带一路"倡议,为乌兹别克斯坦基础设施和城市建设作出更多的贡献,目前 正在塔什干建设三座银行办公楼项目,该项目将成为塔什干的国际经济中心和新 的地标建筑。

Shanghai Construction Group Co., Ltd.

Shanghai Construction Group Co., Ltd. (SCG) was established in 1953. It is a leading enterprise in China's construction industry. For more than 60 years, Shanghai Construction has repeatedly set records in the history of engineering construction in China and the world, and has dedicated many projects. Exquisite products, including super high-rise buildings, large bridge projects, rail transit projects, public cultural and sports projects, industrial projects, environmental protection projects, etc. In more than 50 countries and regions around the world, it has undertaken nearly two hundred projects. Among them, overseas projects including the Ethiopian Getla Overpass and the Pakistan-China Friendship Center etc have won the "Luban Award" for many times. In 2020, Shanghai Construction has a turnover of 33.5 billion US. dollars, ranking 363 among the Fortune Global 500 in 2021, and ranking 9th among the "250 Largest Contractors in the World" by ENR in 2021.

Shanghai Construction carries forward the enterprise spirit of "Science, Cooperation, and Enterprising", relying on the "SCG" international brand, adhering to the three genes of "execution", "integrity" and "craftsman", and possesses strong engineering general contracting capabilities and complete construction Comprehensive strengths such as technology R&D

and integration capabilities and engineering design consulting, centered on the five major business groups of building construction, design consulting, real estate development, urban construction investment, and building materials industry, as well as six emerging businesses, including urban renewal, water conservancy, ecological environment, and digitalization construction, construction services and new infrastructure engineering, have built a well-acclaimed full life cycle service provider of construction and dedicated to provide global customers with full-process and high-quality services.

Shanghai and Tashkent are sister cities. Shanghai Construction is a leading enterprise in the Chinese construction industry. It actively responds to the "The Belt and Road" initiative and makes more contributions to Uzbekistan's infrastructure and urban construction. Currently, three bank office building projects are being constructed in Tashkent. The project will become Tashkent's international economic center and new landmark buildings.





浦东国际机场 Pudong International Airport Международный аэрпорт Пудун



乌兹别克三座银行办公总部项 Project of the headquarters of three banks in the Republic of Uzbekistan Проект головного офиса трех Банков в РеспубликеУзбекистан



上海中心,世界第二高楼,632 米 Shanghai Tower, The second tallest buil -ding in the world at 632 meters Шанхайская Башня,Второе высокое здание в мире в мире с высотой-632 метра



俄罗斯圣彼得堡波罗的海明珠 Baltic Pearl Saint Petersburg, Russia Балтийская жемчужина, Санкт-Петербург, Россия